



IPLAI: Mural Competition! (La version française suit)

Design and create a mural to be housed inside the Laboratory of Urban Culture found at the Salon 1861 in Little Burgundy. Let your imagination run free! The mural will be in a room dedicated to youth and community programming, such as music and writing workshops for example.

The wall is approximately 25 by 8 feet. Artists should tell us about their personal vision for the mural and why it would be appropriate for the community of Little Burgundy.

The winning artists will receive a cash prize of \$1000 and a budget of up to \$500 for materials and supplies.

Please send the following by December 15, 2016 (hard copies. No e-submissions, please):

- Description of your mural vision
- CV
- Portfolio (links to previous work)

To Dr. Sheetal Lodhia

Executive Director, IPLAI

3610 McTavish, Montreal, QC, H3A 1Y2

For questions and to make arrangements to see the space, email sheetal.lodhia@mcgill.ca or call 514-398-6154



IPLAI: Compétition d'Art Mural!

Concevez et créez une murale située à l'intérieur du Laboratoire de Culture Urbaine au Salon 1861 dans la Petite-Bourgogne. Laissez aller votre imagination! La murale sera peinte dans le local dédié à la programmation jeunesse et communautaire, espace qui héberge notamment les ateliers de création littéraire et musicale.

Le canevas est d'une largeur de 25' et d'une hauteur de 8'. Les artistes intéressé(e)s devraient décrire leur vision personnelle et nous dire pourquoi elle est appropriée pour la communauté de la Petite-Bourgogne. Les artistes lauréats recevront une bourse de 1000\$ et un budget de 500\$ pour le matériel et l'équipement.

Veillez faire parvenir, au plus tard le 15 décembre 2016 et en **format papier**:

- Une description de votre vision de la murale
- Votre CV
- Votre Portfolio (liens vers des réalisations antérieures)

à Dr. Sheetal Lodhia,
Directrice générale,
IPLAI 3610 McTavish,
Montréal, QC, H3A 1Y2.

Pour toutes questions et pour prendre rendez-vous pour voir l'espace, contactez sheetal.lodhia@mcgill.ca ou appelez au 514-398-6154